
PROTOKOLL nr 15

vid sammanträde den 6/10/58 i Djurgårdens Idrottsförenings 
överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Eckerbrant, Rinman, 
Lövdahl, Norén.

Förhindrad: Liliequist.

Lokalfrågan för bordtennis:
§ 109.

Nordlund redogjorde för sina undersökningar betr. ev. förhyrning av 
Stockholm stad tillhörig lokal på Ragvaldsgatan (prot. nr 14 § 105). Äga
ren utfäste sig en garanterad hyrestid på 3 år. Lokalen skulle kosta minst 
kr. 3.000:- i reparation även om frivillig arbetskraft kom till användning. 
Dessutom skulle en absolut nödvändig omläggning av golvet betinga ett pris 
av ytterligare kr. 2.000:- à 3.000:-, alltså en minimikostnad av samman
lagt kr. 5.000:-

Bordtennisförbundet hade förklarat sig icke villigt att biträda med del 
av insatsbeloppet kr. 8.000:- men var berett att hyra i fastigheten ingående 
kontorsutrymme och hade ställt i utsikt att svara för kostnader för iord
ningsställande av nämnda lokal.

På grund härav beslöts, att DIF icke skall engagera sig i förvärvandet 
av lokalen. Nordlund erhöll i uppdrag att härom meddela Extergren.

Gåva till Hellas på 50-årsdag:

§ 110.
På inbjudan från SoIK Hellas att med en representant närvara vid dess 

50-årsjubileum lördagen den 25/10/58 beslöts, att DIF skall representeras 
av Dunér. Vid förfall för denne skall Rinman rycka in. Beslöts att som gåva 
överlämna DIF:s stora bronssköld med bågspännarmotiv. Uppdrogs åt Rinman 
att anskaffa lämpligt etui.

Protokollsjustering :
§ 111.

Föredrogs protokoll nrs 13 och 14 av den 22/9 resp. 29/9/58, vilka god
kändes i föreliggande skick.

Boxningsevenemang :
§ 112.

Norén rapporterade, att enl. Kurt Hammargren hade boxningssektionens 
irländska tävlingsarrangement den 3/10 samlat 1.620 betalande åskådare. 
Tävlingen hade ekonomiskt gått ihop, möjligen med några 100 kronors vinst.

Telefonärende:
§ 113.

Som komplettering av beslut jml. prot. nr 14 § 107 beslöts att telefonen 
i ÖS-rummet skulle bestå av en sidoapparat till telefonen i kansliet.

Fotbollsresa:
§ 114.

Ett förslag av Nordlund att avresa redan lördag morgon för att deltagarna 
skulle beredas tillfälle att se kvalmatchen Örgryte-Landskrona avslogs. 
Nordlund erhöll i uppdrag att kontakta fotbollssektionen för ordnande av 
biljetter och förläggning.



Bandysektionen på restlängd:
§ 115.

Ordföranden meddelade, att bandysektionen nekats rösträtt vid Stock
holms Bandyförbunds årsmöte troligtvis på gr. av underlåtenhet att erlägga 
förbundsavgift. Uppdrogs åt Liliequist undersöka förhållandet.

Uppvaktning:
§ 116.

Beslöts att med anledning av Tage Ericsons sjukdom uppvakta med blommor 
genom Norén.
Bordtennis-SM:

§ 117.
Meddelades, att bordtennissektionens organisationskommitté för SM skall 

hålla sitt andra sammanträde onsd. 8/10 på Stadion. Att i ordförandens 
frånvaro representera ÖS utsågs Norén, i mån av tid även Eckerbrant.
Ekonomi:

§ 113.
Kassören redogjorde för det ekonomiska läget, som även om det avsevärt 

förbättrats, fortfarande gav anledning till vissa bekymmer. Beslöts att 
ekonomiska kommittén skall t.v. fortsätta sin verksamhet.

I avvaktan på sekr.:s närvaro bordlades sektionernas anslagsäskanden. 
Till boxnings- och brottningssektionerna skall dock lämnas ett förskott 
av kr. 700:- resp. kr. 600:- för bestridande av trängande utgifter (hyror m.m.)

Efter diskussion om olika möjligheter att förbättra den ekonomiska si
tuationen, beslöts att var och en i sin stad skulle fundera ut lösningar 
till detta problem. Bl.a. föreslogs, att de ”stora" sektionerna skulle an
modas, att utöver de 10 % vid varje arrangement, inleverera ett fast extra 
belopp, eller att i föreningens regi anordna ett idrottsevenemang, där 
intäkterna oavkortat skulle tillfalla huvudkassan.
Fritidsgrupperna:

§ 119.
Lövdahl meddelade, att han hade för avsikt att för orientering och ut

bytande av tankar samla sektionernas fritidsgruppsrepresentanter och 
Stockholms stads idrottskonsulent.
ÖS-rummet:

§ 120.
På förekommen anledning underströkts tidigare fattat beslut att ÖS-

rummet skulle disponeras endast av ÖS och dess medlemmar.
Lotteriet:

§ 121.
Meddelade Norén att ansökan om DIF-lotteriet den 1/10 insänts till 

Överståthållarämbetet.


